

Letter of his Excellency former-Ambassador of Israel to France, Avi Pazner,
Spokesperson of the State of Israel, Membre of Honor of « Yiddele' Memory

Ambassador Avi Pazner
Tel Aviv
Israel



February 24th, 2015

Dear Rachel,

It is indeed a great honor that you asked me 5 years ago to be among the founding members of the "Yiddele' Memory" organization that you lead with so much energy and charm.

At a time when antisemitism rises up again in Europe, it is more important than ever to cultivate the memory of what happened to our people during the Second World War, to avoid its repetition in the future, but also to show what was the Jewish life in Poland before the war and the contribution of the Jewish people to this homeland for centuries.

Your idea to establish a Jewish Open Air Museum in an authentic Polish city, Radomsko, is an original one that you conceived, and as far as I know, is unique in the world. I am very proud to be a Member of Honor in your organization and I would like to state my support for your fundraising efforts whose aim is to teach generations to come never to forget the tragic lessons of the Shoah.

I wish you and your organization the greatest success and I send you my most friendly greetings.

C'est un grand honneur de m'avoir demandé il ya cinq ans de compter parmi les membres fondateurs de l'organisation « Yiddele' Memory » que tu diriges avec tant d'énergie et de charme.

A une époque où l'antisémitisme ressurgit en Europe, il est plus important que jamais de cultiver la mémoire de ce qui est arrivé à notre peuple durant la seconde guerre mondiale, pour éviter toute répétition dans le futur, mais aussi de montrer quel fut la vie juive en Pologne avant guerre et la contribution du peuple juif à cette terre d'accueil pendant des siècles.

Ton idée d'établir un Musée juif à ciel ouvert dans une ville polonaise authentique, Radomsko, est une idée originale que tu as conçue, et autant que je sache, est unique dans le monde. Je suis très fier d'être un Membre d'Honneur de ton organisation et je tiens à affirmer mon soutien à tes efforts de collecte de fonds dont l'objectif est d'enseigner aux générations à venir de ne jamais oublier les leçons tragiques de la Shoah.

Je te souhaite ainsi qu'à ton organisation le plus grand des succès et je t'envoie mes salutations les plus amicales.

Ambassador Avi Pazner

Miss Rachel Kesselman
President-Founder of « Yiddele' Memory »

06000 Nice – France